
Usnesení z 8. schůze zastupitelstva 27. 7. 2023 
 

ZO schválilo: 

 

Program zasedání v předloženém znění, doplněný v bodě 2) o bod 

žádosti mysliveckého spolku Olšina Vlkoš, z.s. o možnost stavby mysliveckých 
zařízení na parcele č. 1208. 

 

ZO projednalo a schválilo 

Žádost mysliveckého spolku Olšina Vlkoš, z.s. o povolení výstavby mysliveckých zařízení 
(posedu a zásypu pro lesní zvěř) v prostoru biokoridoru – remízku vybudovaného na obecní 
parcele č. 1208. Myslivecký spolek se zavázal po skončení udržitelnosti projektu v tomto roce 
o remízek nadále starat. 

ZO vzalo na vědomí 

Informace starosty obce a pověřeného zastupitele týkající se probíhajících příprav na jubilejní 
hodové oslavy v příštím roce. 

Informace starosty o jeho dalším jednání v přerovské pobočce Úřadu pro zastupování státu ve 
věcech majetkových ve věci převodu budovy stojící na pozemku č. 293 do vlastnictví obce. 
Existuje možnost bezúplatného převodu, pokud dojde k zaslání potřebné žádosti na úřad do 
konce září 2023. 

Rozpočtové opatření č. 9 

Informaci starosty o přijetí částky 49 022,- za vytřízený odpad od firmy EKO-KOM. 

Zprávu starosty o tom, že v areálu bývalého koupaliště a u hřbitova byly instalovány nové 
lavičky. 

Informace starosty týkající se stavu lípy u fotbalového hřiště. Na podzim přijede z odboru 
životního prostředí v Přerově komise, která odborně prověří stav poškozeného stromu a 
doporučí další postup.  

Místostarosta informoval zastupitele o schválení podaného projektu žádajícího dotaci na 
instalaci fotovoltaických panelů na střechách několika obecních nemovitostí. Probíhá příprava 
podkladů pro výběrové řízení – jeho podmínkou bude požadavek na nulovou zálohu pro 
zhotovitele. Dotační titul by měl pokrýt 60% nákladů a v letošním roce by mohla být 
zrealizována instalace panelů na budovu bývalého zámku. U instalace panelů na budově 
fotbalových šaten je třeba zajistit koordinaci s nastávající rekonstrukci jejich fasády, ke které 
by mělo dojít do konce letošního roku. Starosta bude v této věci informovat zhotovitelskou 
firmu Proving s.r.o.   

Místostarosta informoval zastupitele o programu letošních hodových oslav, a o dokončení 
instalace nových umyvadel a pisoárů v místní mateřské škole. Dále informoval zastupitele o 
otravě ryb, která byla zaznamenána v Moštěnce nedaleko Žalkovic v první polovině července. 
Kriminální Policie ČR si v rámci šetření tohoto případu vyžádala vzorky z místní čističky 
odpadních vod.  

 



Diskuze 

Starosta předložil k diskuzi návrh na pořízení nových pivních setů. Dohodnuto, že na příštím 
zasedání dojde k projednání eventuálních návrhů, které se mezitím podaří zastupitelům 
dohledat. 

Místostarosta informoval o problémech s odtokem dešťové vody, která během nedávné 
prudké bouřky patrně kvůli špatně fungující vsakovací jímce zatopila nový chodník vedoucí ke 
hřbitovu. Starosta bude závadu konzultovat se zhotovitelem stavby. Místostarosta v této věci 
připomněl i nefunkční odtok v prostoru garáží u fotbalového hřiště. 

Na dotaz místostarosty ve věci zamýšlených prací na kanalizaci u budovy bistra starosta 
odpověděl, že prozatím nedostal zpět odpověď od žádné z oslovených firem. 

 

 

…………………………………………..                       ……………………………………………. 

       Radomír Možiš – starosta                                                 Jiří Říha - místostarosta 


